
Protokoll för KAS ordinarie styrelsemöte 240326 
 
Närvarande: Markus Hagelvik, Johan Isaksson, Eva Crona, Tommy Eliasson, Thomas Eriksson, 
Peter Eklund, Fredrik Helgesson 
 

1. Mötets öppnande 
Ordf. Johan Isaksson öppnade mötet. 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Johan Isaksson och Fredrik Helgesson valdes till ordförande respektive sekreterare för 
mötet. 
 

3. Val av justerare 
Tommy Eliasson valdes att justera protokollet 
 

4. Godkännande av dagordning  
Godkändes utan tillägg. 
 

5. Genomgång av tidigare protokoll 
Protokoll för 240130 och 240227 godkändes. 
 

6. Aktivitetslogg 
Laddstolpar Framnäs 
Markus får vara med i processen med framtagning av laddstolparna. Men tidsplan och 
detaljer är ännu oklart. Markus återkommer när han har mer info i den frågan. 
 
Kommunens asfalteringsarbete 
Tommy fortsätter arbetet med att få till ett möte med kommunen. 
 
Besök från fritidsförvaltningen 
Marie var inte på plats. Inget möte är bokat än. 
 
Brygga gamla färjeläget Framnäs 
Fredrik och Erik jobbar på att ta fram ett budgetunderlag som KAS kan ta ställning till 
utifrån kostnader för material mm. Möjligen kan bryggreparationen finansieras med 
insamling.  
 
Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge 
Inget nytt att rapportera. 
 
Träffpunkter på öar 
Inget nytt. Men vi behåller den på aktivitetsloggen för bevakning. 
 
Påskfyr 2024 
Vi har fått alla tillstånd som behövs. Men det finns några punkter som behöver lösas. 
Bland annat 6 personer som står utmärkta med västar vid påskfirandet. Det får inte 
heller förekomma någon alkoholförtäring vid brasan.  



Ingen har anmält intresse för att ställa upp med västar trots Markus uppmaning i 
sociala medier. Markus går återigen ut med info på Facebook för att säkerställa att det 
finns 6 personer med västar mellan kl 21-23 på påskafton.  
 
Mötet konstaterar även att vi ska ha en utvärdering med kommunen efter årets påskfyr 
för att få en klarare och tydligare bild om vad som ska gälla nästkommande år med 
tillstånd och villkor. 
 
Markus redogjorde även att han lämnar över stafettpinnen för påskharen och det 
evenemang som riktas till barnfamiljer under dagen. Även detta annonseras på sociala 
medier – för att locka någon som tar över. 

 
7. Ekonomisk rapportering 

Inga överraskningar eller konstigt på den ekonomiska fronten just nu, enligt Peter. 
 

8. Arbetsgrupper 
□ Hamnen 

Inte hänt så mycket på den fronten. Snart slås vattnet på. Samtliga platser i 
hamnen är uthyrda, totalt har tre platser fått nya hyresgäster i år. 

 
□ Kommunikation 

Örab ser ut att få en ny VD. Tommy ser till att hålla kontakten med denne när 
hen är på plats och att vi får en bra kontakt redan från start. 
 
Tommy håller även koll på och underhåller kontakten med Västtrafik och 
beställningstrafiken så att inte den riskeras förändras till det sämre.  
 

□ Kommunal dialog/info/Ö-råd 
Eva redogjorde för ö-samrådsmöte som ägde rum 19 mars. Det handlade bland 
annat om civil beredskap och arbetet med att aktivera nödvattenbrunnar på 
Kalvsund – vilket kommer innebära att brunnarna får faddrar.  
 
På mötet redogjordes det att MSB vill aktivera FRG (frivillig resurs grupp) – 
utbildningar som kan arbeta på öarna med trygghetsplatser mm. På Kalvsund 
kommer trygghetsplatsen vara brandvärnet.  
 
Diskussionerna handlade även om Öckerö nya centrum och det bygget som ska 
etableras där. Det fanns då mycket synpunkter och information från kommunen 
om hur nya centrum kommer se ut.  
 
Digital fixare – Eva redogjorde även att hon fått information om att kommunen 
nu erbjuder digitalt stöd i hemmet riktat åt de som inte har möjlighet att fixa 
alla problem. Tjänsten kallar dem för en digital fixare och är i huvudsak till för 
äldre. 

 
9. Inför stämma 



Mötet konstaterar att det kommit flertalet motioner som berör Bastuföreningens 
förslag på bastubygget och KAS engagemang i den frågan. Det har även inkommit en 
motion om att KAS ska arbeta för att Kalvsunds-bor ska få ett västtrafikkort betalt av 
kommunen. Efter diskussion konstaterar vi att mötet, genom bland annat Johan och 
Tommy formulerar svar till motionerna och som efter att ha roteras mellan 
styrelsemedlemmarna som publiceras i samband med kallelsen till årsmötet. 
 
Vidare diskuterade mötet mer kring praktikaliteter och formaliteter inför årsmötet. 
 

10. Bastuföreningen 
Pia redogjorde att bastuföreningen arbetar med expertutlåtande kring placering av 
bastu på piren, så att KAS kan ta ställning till om placeringen är lämplig. 

 
11. Övriga frågor 

Ljusslingor på valen 
KAS vill rikta ett tack till Magnus Sandahl som arbetat exemplariskt med de ljusslingor 
som varje år monteras på Valen den mörkare halvan av året. 
 
Arbetsdag med KIF 
6e april har KIF arrangerat arbetsdag, enligt mail till KAS. Mötet diskuterade punkter 
som kan genomföras då och konstaterade ett par punkter som ska tas upp under 
arbetsdagen.  
 

12. Information för publicering (Hemsida/FB) 
Protokoll, info om påskfyr, event med påskhare, ö-samrådprotokoll (när det kommer), 
info om digital fixare samt material inför stämman. 

 
13. Nästa styrelsemöte 

2024-05-07 kl 19. 
 

14. Mötets avslutande  
Ordf. Johan Isaksson avslutade mötet.  

 
 
 
____________________________ 
 
Fredrik Helgesson, Protokollförare 
 
 
____________________________  ____________________________ 
    
Johan Isaksson, Ordförande  Tommy Eliasson, justerare 

 
 

 
 



 
 
Aktivitetslogg: 
 

Beslutsdatum Aktivitet/åtgärd Ansvarig Tidsplan 

- Laddstolpar Framnäs 
 

Markus  

- Kommunens asfalteringsarbete 2022/2023 Johan/Tommy  

230131 §13:2. Besök från fritidsförvaltningen. Marie  

230228§8 Brygga gamla färjeläget Framnäs. Fredrik  

 Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge Johan  
 

 Träffpunkter på öar Eva  

 Påskfyr 2024 Markus  

 
Kommande datum för ö-samråd och kommundialog. 
Kommundialog: 2024-04-23, kl. 18.15-20 
 
Bilaga 2 
Möteskalendarium KAS styrelsemöten 
(2024-04-21 Årsmöte. Kl 16.00) 
2024-05-07 
Plats: Utsikten 
Klockan: 19:00 
 
 
 


